



# Protokoll Styrelsemöte

2024-10-15

**Plats:** Skidstadion  
**Närvarande:** Martin Ohlsson, Tomas Kristoffersson, Urban Lindgren, Hanna Falkeström, Lennart Hamberg, Lotta Nilsson och Erica Johansson

## 1. Mötets öppnande

Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte.

## 2. Val av sekreterare och justerare

Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Urban Lindgren att justera dagens protokoll.

## 3. Föregående protokoll

Protokoll från styrelsemöte 27 augusti 2024 gicks igenom.

Protokollet lades till handlingarna.

## 4. Ekonomi

JHOF har fått bidrag från SOFT.

Inom en månad ungefär bör det göras en ekonomisk prognos för detta verksamhetsår.

Martin tar kontakt med dem som varit ban- och tävlingskontrollanter angående ersättning.

## 5. Tinget 26 oktober

Lennart har fått förhinder och tillfrågar Johan Näslund om han kan hålla i arrangemangsspåret.

Det är ett fåtal anmälda. Lotta skickar "påminnelse" om tinget via mailchimp, Martin gör detsamma på facebooksidan.

## 6. Utvärdering av 2024 samt utkast verksamhetsplan 2025

Mötet gick igenom verksamhetsinriktningen och verksamhetsplanen. Mötet är eniga om att vi arbetar enligt dessa dokument men att vi behöver dra upp riktlinjer för framtiden. Några av de punkter som diskuterades var:

- Värdetävling: det bör kanske tillsättas en grupp som arbetar med detta.
- Team LF Jämtland: hur ska vi jobba vidare med detta samt finansiering?
- Hur får vi fler ledare/ansvarspersoner i verksamheten., allt från ungdomsledare till banläggare och tävlingsledare? Det finns flera redan nu verksamma orienterare som bör kunna ta ett större ansvar.
- Det vore bra om vi hade egna utbildare i distriktet för t ex tränarutbildningar.

## 7. Rapporter

### **Tävling**

Tävlingsprogrammet är spikat för 2025. I Eventor kommer det inte att stå deltävlingar i ungdomsserien i tävlingsnamnet. Natt-DM kommer förmodligen att arrangeras fredagen före Loffelunken/Älgjakten.

Mötet diskuterade ersättning till ban- och tävlingskontrollanter. Det har varit varierande kvalitet på insatsen olika kontrollanter gjort. Mötet beslutar att ersättningen ska vara kvar.

### **Utbildning**

Anita Wehlin och Pontus Funke har tackat ja till att hålla en Bartränarutbildning 9-10 maj BTU. Vi har möjlighet att önska både innehåll och längd på utbildningen. Erica återkopplar till dem efter nästa ungdomskommittémöte 29 oktober.



# Protokoll Styrelsemöte

2024-10-15

## **Ungdom**

Vid USM i Härnösand i slutet av augusti deltog tre ungdomar och två ledare.

Ungdomsserien hade totalt 823 starter vilket är 14% mer än i fjol och 81% mer än 2021. Ca 100 pokaler delats ut (deltagande i minst fem deltävlingar). Juniorserien lockade få startande men kommer att vara kvar även nästa år.

Avslutningsaktivitet 30 september på Boda Borg med väldigt många deltagare.

Ca 80 ungdomar och föräldrar deltar vid Daladubbeln kommande helg.

Det har varit några Brobyggarakttiviteter men med få deltagare från distriktet.

## **Kartor**

Granskningsprotokollet för sprintkartan i Järpen har inkommit från Hans-Åke Öström. Mötet godkänner kartan för tävling inom nivå 2 och 3 enligt SOFT:s klassificeringssystem.

Kartan i Nälden är inte redo för godkännande men Björn Olofsson jobbar vidare och ambitionen är att kartan ska godkännas framöver.

Tomas har gjort inbjudan till Kartforum 24 november. Lotta skickar ut inbjudan via mailchimp.

## **8. Övriga frågor**

### **Möte med SOFT**

Inför ordförandekonferansen har Martin och Jan Nordin från Medelpad blivit inbjudna att diskutera viktiga frågor med Lars Gerhardsson, SOFT. Martin kommer framförallt lyfta utbildningsfrågan och dessutom ta upp frågan om orienteringsgymnasier i norra Sverige.

### **Skidororienteringmötet**

Ungefär 15 personer deltog på mötet. Klubbarna kommer att ta ansvar för vinterns tävlingsverksamhet, sex tävlingar är planerade. Martin, Lennart och Linda Widegren har haft ytterligare ett möte efter det för att försöka sy ihop verksamheten.

### **Ordförande och tävlingskonferens**

Martin och Lennart deltar vid dessa möten i november.

## **9. Nästa möte**

Planeringsmöte: lördag 30 november, heldag, förmodligen i Vålådalen.

---

Martin Ohlsson  
Ordförande för mötet

---

Erica Johansson  
Sekreterare

---

Urban Lindgren  
Justerare